Mission Prayer Movement: Myanmar and India

September 8, 2025

Living Hope - India

Prayer points

- 1. The church retreat that is scheduled from 30 Sep to 3 Oct.
- 2. More disciples and leaders to rise from the church
- 3. STM visit to be enriching the LH team and the church
- 4. Water clogging problem in the campus to be resolved.

Praise God for:

- 1. Branch church at Fuchkapara that will be inaugurated tomorrow.
- 2. Johanna has got admission for her post graduate studies in Kolkata.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

- 1. Praying for kid's daily bread due to the inflation.
- 2. Resettlement for many who are homeless, refugees and affected by famine in Myanmar.
- 3. All Beulah kids growing up physically and spiritually.
- 4. Peace and justice for Myanmar's people.

Joce and Place – Myanmar

Update:

Myanmar's military- planned elections in December, trying to create an impression of 'nationwide participation' to legitimize their election. But 65-70% of the country is beyond its administrative reach, where clashes & violence is ongoing. Junta using all the brutal tactics, and warplanes, bombs & brutally attacking the communities, targeting civilian areas, to re-take the territories they have lost.

Junta continually increases the violence and threatens illegal forced conscription effort across all targeted areas, some are children at young age. Military appointed recruiters kidnap young people including children when unaccompanied, displaced, or working.

Many young men & women went missing, disappearing daily in Myanmar, where families were asked to pay ransom in high amount of money, but only few are actually released. The arrests are continuing and family contact has been completely denied. Young recruits are sent to the front lines and used them as guides, porters, and at times as human shields. Prayer needed for devastated families inside Myanmar.

Recently Military advancing brutal attacks in different areas and increasing millions of displacements. IDPs repeatedly flee in recent days. Prayer needed for safety & protection of lives, and those in displacement urgently needing shelters & food.

Prayer Points:

- 1. Prayer needed for thousands of young students & professionals detained in prison, some tortured and killed inside. Some released but military re-arrest them with another charge in most cases. So many who have been released try to escape to other areas.
- 2. Urgent prayer needed for our ground mission workers in Myanmar under life threatening situation. Especially Kayah state, Junta increasing brutal attacks over IDP communities.





宣教禱告運動:緬甸和印度

2025年09月08日

印度活望事工— Pastor Joshua

代禱事項

- 1. 教會退修會定於 9月30日至10月3日舉行。
- 2. 求神在教會中興起更多的門徒和領袖。
- 3. 短宣隊的探訪能夠造就 LH 團隊和教會。
- 4. 校園內的積水問題能夠得到解決。

為以下事項讚美神:

- 1. 福卡帕拉的分堂將於明天舉行獻堂禮。
- 2. Johanna 已經獲得加爾各答研究所的研究生學位錄取。

Beulah 兒童之家 - Pastor Joesph

代禱事項:

- 1. 為著孩子們的日常供應受通貨膨脹影響祈禱。
- 2. 安置緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者祈禱。
- 3. 所有Beulah孩子在身體和屬靈上的成長。
- 4. 緬甸人民的和平與正義。

緬甸 P&J Travel - Judson & Sandar

最新情況及代禱事項:

緬甸軍政府計劃於十二月舉行選舉,企圖製造「全國參與」的假象,以使其選舉合法化。但該國有65-70%的地區超出其行政掌控範圍,當地持續發生衝突與暴力。 軍政府使用各種殘暴手段,包括戰機、炸彈,對社區進行殘酷襲擊,針對平民區域 ,試圖奪回已失去的領土。

軍政府不斷加劇暴力,並在各個目標區域展開非法且威脅性的強迫徵兵,其中甚至包括年幼的兒童。軍方委任的招募人員綁架無人陪伴、流離失所或正在工作的青年,包括兒童。

許多年輕男女在緬甸每日失蹤或下落不明,許多家庭被要求支付高額贖金,但僅有少數人獲釋。逮捕行動仍在持續,並完全禁止家屬聯繫。被徵召的年輕人被送往前線,作為嚮導、搬運工,有時甚至被用作人體盾牌。需要為緬甸境內破碎的家庭禱告。

近期軍政府在不同地區展開殘酷攻擊,導致數百萬人流離失所。 流離失所者在近日不斷被迫逃亡。 需要為他們的安全與生命的保護代禱,也為急需庇護與食物的流離失所者禱告。

代禱事項:

- 為成千上萬被關押在監獄中的年輕學生和專業人士代禱,他們中有些人在獄中遭受 酷刑甚至被殺害。雖然有些人被釋放,但大多數情況下軍政府會再以其他罪名重新 逮捕他們。許多被釋放的人試圖姚往其他地區。
- 2. 為我們在緬甸當地的宣教同工迫切代禱,他們正處於生命受到威脅的環境之中。特別是在克耶邦,軍政府對流離失所者社區的殘酷攻擊正在不斷加劇。



